
Uzasadnienie projektu Uchwały Rady Powiatu 

 

Potrzeba ponownego określenia przystanków autobusowych na terenie powiatu jest 

spowodowana rozbudowującą się siecią komunikacyjną. Przystanki z których nie korzystano 

lub które położone były w niedalekiej odległości od siebie zostały zlikwidowane, natomiast                

w celu optymalizacji dostępności komunikacji autobusowej powstały nowe lokalizacje. 

Załącznik nie ulegał zmianom od 10 lat, dlatego należało uregulować stan przystanków. 

Podczas przygotowania wykazu przystanków wzięto pod uwagę sugestie mieszkańców                      

oraz władz poszczególnych gmin, w związku z tym powstało kilka nowych lokalizacji.                          

W miejscowościach, gdzie przystanki położone były w bliskiej odległości usunięto niektóre                 

z nich, natomiast w większych wsiach przystanki dodano, by odległość nie była uciążliwa. 

  


